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Särskilt uttalande 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Stockholms innerstad är kraftigt underförsörjd när det gäller idrottshallar, därför är den pla-

nerade dubbelhallen inom Kristinebergshöjden både välkommen och nödvändig. 

 

För oss Socialdemokrater är den viktigaste prioriteringen inom idrotten barn och ungas id-

rottande. Även om Stockholm är i behov av fullstora idrottshallar med läktare kan vi därför 

förstå om man istället prioriterar att bygga andra saker på marken i området. Däremot menar 

vi att det är av yttersta vikt att den nya hallen rymmer två stora planer som planerat, men 

även att de planerade utrymmena för mindre idrotter och framförallt dans blir kvar.  

 

Att det finns danslokaler att tillgå i stadens fastighetsutbud är en jämställdhetsfråga. Dans är 

en form av motion som idag definieras som kultur och inte av idrott av staden, men eftersom 

dans är både kultur och idrott måste tillgången till danslokaler vara lika självklar som till-

gången till andra former av idrottslokaler.  

 

Vi ser fram emot kommande ärende i frågan och förutsätter att planeringen görs på ett så-

dant sätt att det möjliggör att den kommande idrottshallen rymmer två fullstora planer likväl 

som utrymmen för mindre idrotter och dans i enlighet med det beslut som fattades den  

15 mars 2011. 

 

Åsa Jernberg (MP) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

Vi ser allvarligt på att utrymmen för skytte, mindre idrotter och dans utgår. Det är viktigt att 

göra en jämställdhetsanalys av hur många tjejer respektive killar som förväntas utnyttja hal-

len. Både tjejer och killar ska ha goda möjligheter att idrotta och stadens idrottsinvesteringar 

ska ha ett tydligt jämställdhetsperspektiv. 

 

 

§ 123 
Två förslag på konkreta lösningar för att lätta på trycket i hallbristens 
Stockholm  

Svar på skrivelse från Emilia Bjuggren m.fl. (S) 
Dnr: 411-360-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-09-06. 

I skrivelsen föreslås att idrottslokalerna i fem brandstationer överförs till förvaltningens bok-

ningssystem samt att idrottslokalerna i Johannes och Kungsholmens brandstationer byggs om 

till idrottslokaler när brandförsvaret flyttar till nya lokaler i den nya samverkanscentralen vid 

Lindhagensgatan.  

 

Förvaltningen ställer sig tveksam till förslaget att ta över bokningsansvaret för brandstationer-

nas idrottslokaler. Ingen av anläggningarna innehåller en fullstor idrottshall, vilket det råder 

stor brist på. Det råder även osäkerhet om idrottshallarnas kondition och hur tillgängligheten är 

till och från hallarna i brandstationerna.  
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Förvaltningen anser att förslaget om ombyggnad av Johannes och Kungsholmens brandstatio-

ner till idrottshallar inte är en fråga enbart för idrottsnämnden utan för samtliga stadens berörda 

nämnder och styrelser om vad dessa lokaler ska användas till i framtiden.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisningen som svar på skrivelsen. 

2. Förvaltningen ges i uppdrag att ta kontakt med Stockholm brandförsvar i syfte att få 

tillgång till idrottshallarna under tider då de inte används där så är möjligt ur säkerhets-

synpunkt. 

3. Förvaltningen ges i uppdrag att från fastighetskontoret begära ett ungefärligt kostnads-

förslag på vad det skulle kosta att ställa om Johannes och Kungsholmens brandstationer 

till idrottshallar. 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

Till skillnad från förvaltningen ser vi ingen motsättning mellan att fortsätta arbetet med att 

få tillgång till Stockholms skolors idrottshallar och andra idrottshallar. Arbetet med att öpp-

na upp skolornas idrottshallar går alldeles för långsamt. Det är dock glädjande att förvalt- 

ningen nu kan redovisa ett par skolor vilkas idrottshallar man hoppas kunna få tillgång till 

inom kort. 

 

Bristen på fullstora idrottshallar i innerstaden är enorm. Samtidigt finns det inte en oändlig 

tillgång på mark. När vi nu har två stora lokaler som så småningom ska utrymmas måste vi 

ta chansen att omvandla dessa till idrottshallar om så är möjligt.  

 

Även om det är bristen på fullstora hallar som är mest akut så finns det inte ett överflöd på 

mindre idrottshallar. Många yngre lag kan träna i mindre idrottshallar och det finns ett sug 

efter idrottshallar där man kan utöva exempelvis basket även utanför den organiserade id-

rotten. Lokalerna för dans riskerar att försvinna i planen för nya idrottshallen på Kristine-

bergshöjden, de kanske får plats här.  

 

Självklart ska vi inte använda idrottshallar om det innebär en säkerhetsrisk för barn och unga 

att ta sig till dessa. Dock går det åtminstone på Kungsholmens brandstation att ta sig till id-

rottshallen via en dörr på baksidan. Där det är möjligt måste vi självklart ge barn och unga 

tillgång till idrottshallar som annars står tomma! 

 

Mehdi Oguzsoy (V) ansluter sig till Socialdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden beslutar 

enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Mehdi Oguzsoy (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

sitt förslag till beslut. 

 

 

§ 124 
Håll idrottsplatser, anläggningar och gymnastiksalar öppna i sommar 

Svar på skrivelse från Emilia Bjuggren (S) 
Dnr: 414-682-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-09-06. 

Förvaltningen besvarar i ärendet en skrivelse från Emilia Bjuggren (S) om ökat öppethållande 

på stadens idrottsanläggningar. I skrivelsen påtalas att många anläggningar hålls stängda över 

sommaren. Dessutom föreslås konkreta åtgärder för ökad tillgänglighet. 

 

Förvaltningen beskriver i ärendet flera olika faktorer som påverkar öppethållandet och dagens 

anläggningsutbud under sommaren. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bifall till sitt förslag till beslut enligt följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på skrivelsen. 

2. Förvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med en beräkning på vad det 

skulle kosta att behålla nolltaxan även sommartid i stadens idrottshallar samt vintertid 

på stadens fotbollsplaner. 

 

Nämnden anför därutöver följande: 

I sitt tjänsteutlåtande hänvisar förvaltningen till att föreningarna har ett sommaruppehåll 

eftersom såväl aktiva som ledare har semester och ofta är bortresta. Vår skrivelse har lagts 

fram just utifrån vetskapen att det finns många barn och ungdomar i Stockholm som inte 

åker bort under sommarlovet. Det kan vara av olika anledningar, men för de barn som är 

hemma under sommarlovet därför att deras föräldrar inte har råd med semester, så menar vi 

att staden har ett oerhört ansvar att möjliggöra för dem att ha en stimulerande sommar. 

 

Runt om i staden finns det fantastisk verksamhet för barn och unga sommartid. Goda exem-

pel med intensivsimskolor och Farsta Sport Camp, som förvaltningen lyfter fram, vill vi gär 

 


